

Referat

Styremøte 1 2024

Når: 09.01.24, kl.1900

Hvor: Skjelbreia

Møteleder: Linn

Referent: Chris

Til stede: Siri, Terje, Elvira Marie, Johanne, Karsten, Linn, Chris, Synne (Teams), Tonje (Teams), Fanny (Teams),

Meldt forfall: Torbjørg

Saksliste

Sak	Diskusjon og konklusjon	Ansv.
1.24	Orienteringssaker 2023 <ul style="list-style-type: none">- Løpsmoderasjon: Totalt 8 søknader, 7 slede, 1 nordisk. Moderasjonsgrad er 40% og har blitt utbetalt.- Søknad til stiftelsen: Linn utarbeider forslag.- Registrering av aktivitet blant medlemmer: Siri lagde spørreskjema hvor vi fikk 126 svar. Min idretter oppdatert og medlemmene kan selv registrere gren.- Protokollen for halvårsmøtet er ferdig signert.- Barmarksløpet ble dessverre avlyst pga været.- Leieavtalen med BYM: Linn har vært i kontakt med dem og de kommer på ny befaring i januar 2024	
2.24	Juniorgruppa <ul style="list-style-type: none">- Johanne ønsker å fortsette som oppmann frem til årsmøtet- Det foreslås å dele treningen hvor de yngre trenerne og Chris har ansvar annen hver uke	
3.24	Trenere og trenerkontrakt <ul style="list-style-type: none">- Alle trenere i klubben skal ta trenerattest hos NIF sånn at de registreres som trenere i klubben.- Siri kaller inn til trenermøte på TEAMS	
4.24	Hjemmesiden <ul style="list-style-type: none">- Karsten ordner med brukertilgang til flere i styret så det blir enklere å oppdatere hjemmesiden fremover	



5.24	<p>Skikurs</p> <p>- Yngve Hoel er kontakt ifm ønske om skiteknikkkurs. Det er gjennomført en spørreundersøkelse ift interesse i klubben. Relativt mange ønsker å ha kurs og vi prøve å få gjennomført dette i februar.</p>	
6.24	<p>Årsmøte</p> <p>- Torsdag 21/3 (tentativ)</p> <p>- Innkalling sendes ut 6 uker i forveien</p> <p>- Valgkomiteen er invitert til styremøte i februar, innstilling bestemmes da.</p>	
7.24	<p>Regnskap</p> <p>- Kasserer sender skriftlig statusoppdatering for regnskap 2023</p>	
Evt	<p>- Betalingskort</p> <p>- Lån av røkterboligen</p> <p>Fredrik Vestili (Vangen) lurte på muligheten for bruk av røkterboligen på dagtid ifm leierskolen. Han har vært i kontakt med BYM som sier det er opp til OMTK å avgjøre det. Styret er enige i at dette er i orden. Linn og Karsten skriver en mail med retningslinjer for bruk av boligen. Terje er kontaktperson med Vangen.</p> <p>Løypene: Sprintløypa er kjørt nå kjørt opp Det er ønske om å kjøre opp Skålsjøløypa i nærmeste fremtid.</p>	

Neste styremøte: 6/2 kl 19